



تيار اليسار الثوري في سوريا
revolutionary left current in Syria
Şepêla çep a şoreşger li Sûriyê
تيار اليسار الثوري في سوريا

f X @REVOLFTSYRIA
REVOLFTSYRIA.ORG
INFO@REVOLFTSYRIA.ORG

بيان تضامن مع الشعبين الفلسطيني واللبناني في مواجهة المشروع الصهيوني

يتعرض الشعبين الفلسطيني واللبناني إلى حرب إبادة تشنها الدولة الصهيونية مدعومة من الامبريالية الأمريكية والغربية. وتجر الحرب الوحشية المنطقة إلى أتون حرب تشمل بلدان المنطقة وأوسع منها. حيث يصرح زعماء الكيان الصهيوني أن هدفهم من الحرب أصبح ليس فقط سحق قوى المقاومة بل وإعادة تشكيل الشرق الأوسط. ما يشي بمزيد من الدمار والموت للشعوب. ويتطلب من القوى اليسارية والديمقراطية والشعبية العمل على القيام بما يلزم لدعم المقاومة في كل مكان وحشد طاقات الجماهير لذلك ولمواجهة تبعاتها.

لقد انتقل الكيان الصهيوني من حرب القصف واللاغتيالات ضد المقاومة اللبنانية وقياداتها وحاضنتها إلى حرب واسعة مدمرة بلا حدود شملت البلدات والقرى الجنوبية والبقاع والضاحية الجنوبية لبيروت، ما دفع بحركة نزوح ضخمة من المدنيين اللبنانيين إلى مناطق أكثر أماناً مؤقتاً، في شمال لبنان وحتى إلى نزوحهم إلى سوريا. وفي نفس الوقت جعلت هذه الحرب الصهيونية الدموية من أوضاع حوالي مليون ونصف من اللاجئين السوريين في لبنان أكثر بؤساً وخطراً على حياتهم، ما دفع بأعداد غفيرة منهم إلى المغامرة بالفرار نحو أراضي سيطرة النظام الذي فروا من بطشه بهم فيها.

في خطوة ملحوظة وإيجابية قبل أسبوع من اليوم أطلقت الإدارة الذاتية الديمقراطية في شمال وشرق سوريا مبادرتها لاستقبال اللاجئين السوريين في لبنان. وتشير المعلومات أنها استقبلت حتى الآن نحو أربعة آلاف لاجئ سوري من لبنان. وتشير هذه المبادرة للإدارة الذاتية على تحمل المسؤولية الوطنية والإنسانية تجاه السوريين. وفي هذا السياق، ومع إدراكنا لصعوبة الأوضاع في مناطق الإدارة الذاتية، وعموم سوريا، فإننا ندعو إلى إقامة ممر آمن لعموم اللاجئين السوريين من لبنان إلى شمال شرق سوريا ولا سيما لأولئك منهم الذين يخشون على حياتهم حال عودتهم إلى مناطق النظام.

كما أننا نحیی المبادرات الشعبية، في مناطق سيطرة نظام الطغمة، لاستقبال ومساعدة آلاف اللاجئين السوريين واللبنانيين وتوفير مقومات الحياة لهم بكرامة، رغم الحال الشديد البؤس لغالبية السوريين في هذه.

وندعو القوى السياسية اليسارية والديمقراطية والشعبية إلى حشد الطاقات وكل أنواع النشاطات الممكنة لدعم مقاومة العدوان الصهيوني المدعوم من الامبريالية الغربية بقيادة الولايات المتحدة. لأن انتصار هذا العدوان على المقاومة سيشكل هزيمة لشعوب المنطقة و مسعاها إلى التحرر والاستقلال والعدالة الاجتماعية. وبالأخص أن الأحداث الأخيرة أثبتت مدى الترابط الوثيق بين قضايا التحرر الوطني ومنها قضية فلسطين بالتحرر الاجتماعي، ما يضع على قوى اليسار الجذري مهام بناء أوسع شبكات مقاومة الصهيونية والامبريالية والتحرر السياسي والاجتماعي. على ذلك يعتمد مصائر شعوب المنطقة.

عاشت المقاومة في فلسطين ولبنان

عاشت المقاومة الشعبية

3 تشرين 1/ أكتوبر 2024

تيار اليسار الثوري



تيار اليسار الثوري في سوريا
revolutionary left current in Syria
Şepêla çep a şoreşger li Sûriyê
تيار اليسار الثوري في سوريا


@REVOLEFTSYRIA
REVOLEFTSYRIA.ORG
INFO@REVOLEFTSYRIA.ORG

Daxuyaniya piştevaniya bi gelên Filistînî û Libnanî re di rûbirûbûna projeya siyonîst de

Gelên Filistînî û Libnanî rastî şerê tunekirinê tên ku ji aliyê dewleta siyonîst ve tê meşandin û ji aliyê emperyalîzma Amerîka û Rojava ve tê destekirin. Şerê hovane herêmê dikişîne nav şerekî ku welatên herêmê û derveyî wê dihewîne. Serkirdeyên saziya siyonîst radigihînin ku armanca wan di şer de ne tenê şikandina hêzên berxwedanê, herwiha ji nû ve teşekirina Rojhilata Navîn bûye. Ev ji bo mirovan bêtir wêranî û mirinê nîşan dide. Ji hêzên çep, demokrat û gel re lazim e ku ji bo piştgirîkirina berxwedanê li her derê û seferberkirina enerjîya girseyan ji bo vê yekê û rûbirûbûna encamên wê bixebitin.

Siyonîst ji şerê bombebaran û kuştinê li dijî berxwedana Lubnanê, serkirdeyên wê û inkubatorê wê, derbasî şerekî berfireh, wêranker û bêsinor bûye ku bajarok û gundên başûr, Bekaa û taxên başûrê Beyrûtê di nav xwe de dihewîne. Bû sedema koçberiyêke mezin ji sivilên Libnanî bo deverên ewletir, bi awayekî demkî, li bakurê Lubnanê û heta derketina wan bo Sûriyê. Di heman demê de, vî şerê siyonîstî yê xwînrej, şert û mercên nêzîkî milyonek û niv penaberên sûrî li Lubnanê ji bo jiyana wan xerabtir û metirsîdartir kir, ku hejmareke mezin ji wan hişt ku birevin ber bi erdên di bin kontrola rejîmê de. ew ji zilma wê reviyên.

Di pêngaveke berçav û erênî de berî hefteyekê îro, Rêveberiya Xweser a Demokratîk li bakur û rojhilatê Sûriyê dest bi însiyatîfa xwe kir ji bo pêşwazîkirina penaberên Sûriyê li Lubnanê. Agahdarî nîşan dide ku heta niha nêzîkî çar hezar penaberên Sûriyê ji Lubnanê wergirtine. Ev destpêşxerî ji Rêveberiya Xweser re nîşan dide ku berpîrsiyariya neteweyî û mirovî li hember Sûriyan heye. Di vê çarçoveyê de û dema ku em hay ji şert û mercên dijwar li herêmên Rêveberiya Xweser û tevahiya Sûriyê hene, em daxwaz dikin ku rêyeke ewle ji bo hemû penaberên Sûriyê ji Lubnanê bo bakurê rojhilatê Sûriyê were danîn, bi taybetî ji bo wan kesên ku ji wan ditirsin. eger ew veşerî herêmên rejîmê jiyana xwe ji dest didin.

Her wiha em silavê didin destpêşxeriyên gel, li deverên di bin kontrola rejîma cûntayê de, ji bo wergirtin û alîkariya bi hezaran penaberên Sûrî û Libnanî û dabînkirina pêdiviyên jiyane yên bi rûmet, tevî rewşa pir xirab a piraniya Sûriyê li van deveran.

Em bang li hêzên siyasî yên çepgir, demokratîk û gelêrî dikin ku enerjî û hemû cureyên çalakiyan seferber bikin da ku piştgiriya bidin berxwedana li dijî êrîşa siyonîst a ku ji hêla emperyalîzma rojavayî ya bi pêşengiya Dewletên Yekbûyî ve tê piştgirî kirin. Ji ber ku serketina vê êrîşa li dijî berxwedanê wê bibe têkçûna gelên herêmê û lêgerîna wan a rizgarî, serxwebûn û edaleta civakî. Bi taybetî ji ber ku bûyerên vê dawiyê pêwendîya nêzîk di navbera mijarên rizgariya neteweyî de, di nav de pirsgirêka Filistînê, û rizgariya civakî, ku erkên avakirina torên herî berfireh ên berxwedanê li dijî siyonîzm, emperyalîzm, û siyasî û siyasî li ser hêzên çep ên radîkal dide, îspat kiriye. azadiya civakî. Bi vê yekê ve girêdayî çarenûsa gelên herêmê ye.

Bijî berxwedana li Filistîn û Lubnanê

Bijî berxwedana gel

3ê Çiriya Pêşîn, 2024

Tevgera Çep a Şoreşger



تيار اليسار الثوري في سوريا
revolutionary left current in Syria
Şepêla çep a şoreşger li Sûriyê
ܐܝܟܢܐ ܘܡܫܝܟܐ ܘܫܘܪܝܟܐ ܕܘܫܘܪܝܐ


@REVOLEFTSYRIA
REVOLEFTSYRIA.ORG
INFO@REVOLEFTSYRIA.ORG

A statement of solidarity with the Palestinian and Lebanese peoples in the face of the Zionist project

The Palestinian and Lebanese peoples are being subjected to a war of extermination waged by the Zionist state supported by American and Western imperialism. The brutal war is dragging the region into a war that involves the countries of the region and wider. The leaders of the Zionist entity declare that their goal of the war is not only to crush the Resistance Forces, but also to reshape the Middle East. Which indicates more destruction and death of peoples. It requires the leftist, Democratic and popular forces to work to do what is necessary to support the resistance everywhere and mobilize the energies of the masses to do so and to face its consequences.

The Zionist entity has moved from a war of bombing and assassinations against the Lebanese resistance, its leadership and its incubator to a vast war of destruction without borders that included the southern towns and villages, the Bekaa and the southern suburbs of Beirut, prompting a huge displacement of Lebanese civilians to safer areas, temporarily, in northern Lebanon and even to their displacement to Syria. At the same time, this bloody Zionist war has made the conditions of about one and a half million Syrian refugees in Lebanon more miserable and dangerous for their lives, prompting a large number of them to venture to flee to the territories controlled by the regime, where they fled from its oppression.

In step noticeable and positive by a week from today launched a democratic self-governance in the North and east of Syria initiative for the reception of Syrian refugees in Lebanon. The information they had received so far about four thousand Syrian refugees from Lebanon. These include direct self-management on the responsibility of national and humanity towards the Syrians. In this context, and bearing in mind the difficulty of the situation in areas of self-management, and generally of Syria, we call for the establishment of a safe passage to the pan Syrian refugees from Lebanon to the north Syria, especially those of them who fear for their lives if they return to areas of the system .

We also applaud the grassroots initiatives, in the areas of control system of junta, to receive and assist the thousands of Syrian refugees and the Lebanese and sustain them with dignity, despite a severe course of the misery of the majority of Syrians in these .

We call on the left-wing, Democratic and popular political forces to mobilize energies and all kinds of possible activities to support the resistance to the Zionist aggression supported by Western imperialism led by the United States. Because the victory of this aggression against the Resistance will constitute a defeat for the peoples of the region and their quest for liberation, independence and social justice. In particular, recent events have demonstrated the close interconnection between the issues of National Liberation, including the question of Palestine, and social liberation, which puts the task of building the widest networks of resistance to Zionism, imperialism, and political and social liberation on the forces of the radical left. The destinies of the peoples of the region depend on it.

Long Live The Resistance in Palestine and Lebanon

Long live the popular resistance

October 3-1, 2024

Revolutionary Left current